9年级英语第54课时 拓展任务答案
一、想一想：
参考答案：他们是宾语从句。句子1、2与3不一样，因为句子1、2的宾语从句是作介词(on,about)的宾语，而句子3的宾语从句是作动词(hope)的宾语。

二、阅读与表达：
（1）2018朝阳二模
 1. Yes.
 2. About 6,000.
 3. About two million years ago.
 4. English.
 5. The development of language and its roles in human society.
   /How language has developed and its role in human society.
请挑出文章中的宾语从句，并翻译中文。
例：Through language, we can tell other people what we think, how we feel, and what we need. 
通过语言，我们可以告诉他人：我们在想什么、我们感觉怎么样、我们需要什么。
......

（2）2018丰台二模
1. The invention of bar codes has changed the way we shop. / The invention of bar codes. /Bar codes.
2. It was two university students from America, Bernard Silver and Norman Woodland. / Bernard Silver and Norman Woodland.
3. In order to develop the recognition system for other kinds of businesses. /Because he wanted to develop the recognition system for other kinds of businesses.
4. Hospitals use bar codes to recognize patients (by giving them cards with bar codes on them).
5. The development of bar codes and the effect on life. / How bar codes have developed and how they help people in life. 
[bookmark: _GoBack]请挑出文章中的宾语从句，并翻译中文。
例：In 1948, they heard that the president of a food company was looking for a way to easily get information about what was being sold to customers.
1984年，他们听说了：一家食品公司的董事长正在寻找一种很容易获得所售物品信息的方法。
........

